
 

 

 

 

Bestyrelsesmøde Torsdag d. 10/4-2025 kl. 19:30-21:30 

Havdrup Idrætscenter – Mødelokale 1. 

 

Tilstede: Alle minus Heidi 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af referat fra sidst. Både bestyrelses referat og generalforsamling er godkendt af 
alle 

2. Valg af referent. Kasper L 
3. Opdeling af bestyrelsesopgaver Natalie skriver udvalg og ansvarlige på tavlen 

Udvalg: 

Sponsor: Steen, Daniel, Nichlas 

Børne & Ungdom: Daniel, Nichlas, Natalie og Carina 

Økonomi: Fayna, Heidi, Kasper, Natalie 

Tøj & Materialer: Ruff, Nichlas, Christian 

Senior: Steen, Fayna 

SoMe: Kristian 

Hjemmebanedag: Kasper, Johnny, Kristian 

Jubilæum – 100 år 18/04 holdes 20/06: Steen, Johnny 

 

  



Ansvarlige: 

HGI Hovedbestyrelsesansvarlig: Nichlas og Christian 

Baneansvarlig: Lars 

Hjemmeside: Lars 

Dommer: Kurt 

Kontakt SIC: Kristan, Ruff 

Oldboys ansvarlig og REOS: Johnny 

DBU kontakt: Nichlas 

Medlemsansvarlig: Fayna 

Sekretær: Christian 

Bogholderi ansvarlig: Heidi 

Børne & Ungdoms ansvarlig: Nichlas 

Senioransvarlig: Steen 

SoMe: Nichlas & Kristian 

Fodboldfitness ansvarlig: Kasper 

 

4. Godkendelse af børnepolitik og Organisatorisk & Økonomisk prioritering af børnefodbold 

Bestyrelsen havde på forhånd hver især har gennemgået DBU’s børnesyn, og at vi er enige om 
at vi arbejder videre med DBU’s børnesyn i klubben. Dette bl.a via vores børne politik, som er 
godkendt af bestyrelsen. 

 

Nichlas fortæller om hvilke krav der er for vi kan arbejde videre med, at blive DBU børneklub. 

Bestyrelsen er enige i, at det vil vi gerne. 

Et udkast på Havdrup Fodbold børnepolitik er gennemgået og godkendt 

 

Fayna spørger til trænerkurser, som er de samme det vi gør i dag. Tilskud til ture og 
turneringer – det skal stadig vælges og prioriteres af bestyrelsen. 

Ekstra økonomisk støtte til udsatte familier – det gør vi også i dag og det bliver den 
ungdomsansvarlige der skal sørge for det. 

 

Organisatorisk og økonomisk prioritering af børnefodbold er gennemgået og godkendt. 

Nichlas næstformand, Daniel bestyrelsesmedlem, Kristian Formand og Christian 
bestyrelsesmedlem skriver under. 

 

Næste step er implementering og udrulning, som børne og ungdomsudvalget driver videre 



 

5. Kontingent justering 

Fayna fortæller om det udkast der er lavet og Ruffs tilsendte kommentarer. Ruff syntes man skal gå 
efter en lav for at sikre at væksten forsætter. 

Christian taler også ind en lille men fast stigning 

Flere kommer med indlæg omkring det og det bliver en bred snak omkring andre klubber og 
generelt kontingent i andre klubber. 

 

Fayna runder det af med en snak om ikke at skulle stige for mange gange på kort tid. 

Natalie kalder til afstemning om Daniels forslag – der er flertal og det er dermed vedtaget. Se 
vedhæftet ark om nye priser. 

Økonomi lavet et skriv, der fortæller om hvorfor der skal være en stigning 

 

6. Logo 

Nichlas syntes hans det logo han har designet skal være det nye logo og med Havdrup Fodbold og 
1926. 

Steen og andre syntes der skal nedsættes et udvalg eller en offentlig konkurrence. Vil gerne have HGI 
ud af logoet og erstattes af en fodbold. 

 

Nyt udvalg – Logo udvalg: Ruff, Nichlas 

7. Hjemmebanedag 2025 (Forslag lørdag den 23/8). 

Vedtages det bliver den forslået dag.  

8. Hvad er planen for Havdrup Fodbold i dag, i morgen og om 5-10 år? 

Kasper holdt en lang kedelig tale – men i bund og grund bare starte snakken om hvad vil vi 
som klub? 

Folk stemmer i, at det er noget vi skal have sat gang i. 

Fayna syntes vi skal gøre mere på pigesiden, hvor vi er tyndt besat. 

9. Økonomi for den plan 
a. Her under opdeling af regnskab og hvad har vi brugt penge på og hvordan er 

budgettet lagt 

Punkt 8 og 9 kommer med igen næste gang 



10. Hvordan tager I (nu vi) beslutninger i klubben omkring Senior og ungdom? 

Udskydes til næste gang 

11. Snakken om sponsorer - få sat gang i det "udvalg" 

Udskydes til næste gang 

12. EVT 
 

13. Ny dato for møde. 

 

 

 

 


